


Památník padlým 
bojovníkům v Praze na Bílé 
hoře, vybudovaný Sokolskou 
župou Pobělohorskou v roce 
1920, kdy uplynulo od této 
bitvy 300 let. 

Viz článek na str. 15  

 

 

 

 

Členky turistického oddílu TJ 
Sokol Moravské Knínice při 
výpravě na Bílou horu. 
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SLOVO STAROSTY OBCE 
 

VOLBY PROBĚHLY 

Na začátku měsíce října proběhly volby do zastupitelstev krajů. V naší obci 
vyhrála KDU-ČSL a na těsném druhém místě se umístilo hnutí STAN. Také 
celkově se tyto dvě strany dostaly na čelní pozice. Osobně si myslím, že tak jako 
na úrovní obcí, tak i na krajské úrovni není třeba politikaření, ale je velice 
důležité, aby zde vládli lidé, kteří dobře znají kraj, město, obec, situaci ve svém 
okolí. A hlavně, aby dokázali pracovat s jasnou představou o potřebách svých 
spoluobčanů.  
 

NA ÚZEMNÍM PLÁNU OBCE SE STÁLE PRACUJE 

 Ve druhém říjnovém týdnu se 
uskutečnila schůzka se zpracovatelem 
nového ÚP naší obce. Byly 
prodiskutovány veškeré podněty a 
námitky od majitelů nemovitostí. 
Veřejné projednání nového ÚP bude 
v roce 2021 leden–únor. Čtyři týdny 
před projednáváním bude návrh 
územního plánu znovu vyvěšen 
na úřední desce obecního úřadu 

i na úřední desce Městského úřadu 
Kuřim. V tomto období a týden 
po dalším veřejném projednání bude 
možno zasílat připomínky přímo 
na pořizovatele ÚP, tedy na Městský 
úřad Kuřim, odbor územního 
plánování. Nyní je ale stále možnost 
své připomínky adresovat na Obec 
Moravské Knínice. 

 

NAPĚTÍ V SÍTI BUDE POSÍLENO 

Připravuje se výstavba nové trafostanice za víceúčelovým hřištěm. Zde firma 
E.ON plánuje postavit kioskovou trafostanici pro posílení navýšeného odběru 
v ulici U Hřiště a Na Hrázi. V současné době je odsouhlasen zastupitelstvem 
obce prodej potřebné části pozemku pro tuto stavbu. Firma E.ON plánuje 
realizaci na příští rok. 
 

VZNIKNOU NOVÉ TŘÍDY ZÁKLADNÍ ŠKOLY 

Přestavba zasedacího sálu obecního úřadu na třídy pro ZŠ se pomalu stává 
skutečností. V nejbližších dnech bude hotový projekt pro stavební povolení. 
Trošku nás pozdržely požadavky od krajské hygienické stanice, které se musely 
projektově dořešit. Hned, jak to půjde, bude zažádáno o stavební povolení a 
zároveň bude vybrána stavební firma na provedení této akce. Bylo by ideální, 
kdyby se naše děti mohly od druhého pololetí učit v nových třídách.  

 

DVĚ NOVÁ HŘIŠTĚ BUDOU 

Na 23. zasedání zastupitelstva obce byly schváleny smlouvy se zhotoviteli 
na nové dětské hřiště u sokolovny a workoutové hřiště v Mezihoří. V současné 
době se prvky pro tato hřiště vyrábí a jejich instalace proběhne ještě v tomto 
roce.  

Jiří Hanák – starosta obce 



INFORMACE ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

 

SBÍREJTE ŽALUDY A BUKVICE  

Dovolte mi, abych se na Vás obrátil ve věci obnovy lesa po kůrovcové 
kalamitě. Po několika suchých, a tím pádem neúrodných, letech jsme se 
letos dočkali konečně vydatné úrody žaludů a bukvic. Pro les je to 
opravdová záchrana. Jak víme, straky jsou šikovnými sazečkami dubů, ale 
vzniklé rozsáhlé holiny nám nezalesní. Jménem obce Vás tedy prosím a 
žádám o pomoc se sběrem.  

Pokud se rozhodnete pomoci, tak při 
sběru prosím o zběžnou kontrolu 
plodů kvůli červům. Nebojte se sbírat 
zelené plody, u těch je největší 
pravděpodobnost zdravosti.  

Pytle, pytlíky, kbelíky se sesbíranými 
plody můžete odevzdat na OÚ, 
v obchodě nebo přímo u obecního 
lesního pana Víta Helána.  

Velice děkujeme za pomoc s obnovou 
našich lesů! 

Dalšími záležitostmi, jež se týkají lesa, 
jsou přeplněné skládky dřeva a velice 
špatná prodejnost především 

palivového 
dříví. Tato 
situace je 
způsobena 
samozřejmě 
přebytkem a 
zdaleka se netýká jen nás. V reakci 
na tuto skutečnost nabízíme našim 
spoluobčanům palivové dříví 
za zvýhodněnou cenu 230 Kč/m3 

(ze stávajících 300 Kč/m3).  Při odběru 
nad 20 m3 je možné cenu ještě snížit.                                 

Jiří Helan – místostarosta obce 

 
 

PROBLEMATIKA PŘECHODŮ PRO CHODCE 

S postupným nárůstem intenzity silničního provozu stále nabývá 
na významu také problematika bezpečného přecházení pozemních 
komunikací. Místa, ve kterých by bylo vhodné (z pohledu pěších!) zřídit 
přechody pro chodce, jsou víceméně známa. A proč je tedy nemáme? 
Přechod pro chodce je součást pozemní komunikace a jeho realizaci tak 
musí předcházet projekt schválený mj. dopravním úřadem a policií. A v tom 
je právě háček.  

V ČR je na přechodech pro chodce zaznamenávána poměrně velká nehodovost 
(a to i v porovnání s ostatními evropskými státy), což má pravděpodobně důvod 
jednak technický – v minulosti totiž bylo mnoho přechodů vytvořeno nesprávně 
(nepřehledné místo, špatná vybavenost atp.), ale také psychologický – chodci 
při přecházení často podléhají falešnému pocitu bezpečí a nejsou dostatečně 
obezřetní. 

V současné době je proto zřizování nových přechodů pro chodce podmíněno 
splněním řady přísných požadavků, jež se týkají nejen samotného technického 
provedení (přechod už dávno není pouze „nastříkaná zebra“ libovolné délky), ale 
také jeho umístění (rozhledy, vzdálenosti mezi přechody, návazné pěší trasy) a 
dopravní opodstatněnosti (jsou stanoveny minimální hodinové intenzity vozidel i 
pěších, aby měl přechod význam). A jelikož v původní zástavbě často nelze 
souboru předkládaných požadavků vyhovět, je mnoho záměrů na zřízení 



5 

 

přechodu odsouzeno k neschválení některou z dotčených institucí (PČR, 
dopravní úřad apod.). 

V současnosti je obcím doporučováno spíše zřizování tzv. míst pro přecházení. 
Ta se vyznačují některými podobnými stavebními úpravami jako přechody pro 
chodce (typicky snížený obrubník), na jejich umístění však nejsou kladeny tak 
přísné požadavky a některé dokonce nemají ani žádné dopravní značení. Velice 
důležitým rozdílem pak je, že chodec zde nemá přednost, tj. musí si počínat tak, 
jako při přecházení vozovky mimo přechod. 

A nyní se blíže zaměřme na naši obec. Nejpalčivější je samozřejmě otázka 
bezpečných cest dětí do a ze školy. Za tímto účelem (přes výše uvedená rizika 
nezdaru), nechá obec prověřit možnost zřízení přechodu v Dolní brance mezi 
křižovatkami s ulicemi U Sokolovny a Mezihoří, kde bývají problémy v období 
ranní špičky (ke zklidnění v těchto místech by měla přispět i instalace radaru se 
zobrazováním SPZ automobilů překračujících povolenou rychlost). Podstatně 
složitější, co se již samotného záměru (stavět x nestavět) týče, je situace v Dolní 
brance u kostela a u křižovatek s ulicí Kout. V celém tomto prostoru je velký (ne-
li největší) provoz pěších, dospělých i dětí. Ovšem jediné místo, které by snad 
vyhovovalo technickým podmínkám zřízení přechodu pro chodce, je přímo 
naproti pomníku padlým ve II. světové válce. A proč váháme? Nezapomínejme, 
že zákon o provozu na pozemních komunikacích praví, že přecházet vozovku 
do 50 metrů od přechodu pro chodce je zakázáno. Při parametrech této lokality 
by se pak (dle zákona) muselo veškeré přecházení uskutečňovat jen a pouze 
u pomníku padlým, což např. při cestě ze školy nebo od autobusové zastávky 
směrem do obchodu a dále do Horní branky není zrovna ideální. Samozřejmě 
se můžeme tvářit, že je věcí každého občana, kudy překonává vozovku, ale 
nemohu se ubránit dojmu, že se jedná o postoj přinejmenším alibistický. 
Alternativou může být zřízení místa pro přecházení přibližně naproti vstupu do 
kostela, které by mohlo být pro PČR schůdné, a prověření „nadstandardního“ 
svislého i vodorovného dopravního značení (např. tzv. červený asfalt apod.). 
V tomto ohledu bychom velice uvítali vaše názory.  

Ještě horší situace je v Horní brance u křižovatky s ulicí Úvoz. Záměrem 
developera, který buduje lokalitu Pod Sadem, bylo zřídit přechod pro chodce 
v místě vyústění pěšiny vedoucí od ulice Polní. S tímto ovšem nesouhlasí PČR, 
kdy problémem je právě blízkost dalšího přechodu pro chodce. V dané lokalitě 
tak zřejmě vznikne pouze místo pro přecházení.  

Další místa častého přecházení hlavních silnic se už nejeví jako kritická 
z hlediska cest do/z knínické školy. Na ulici Kuřimské se jedná především 
o přecházení u autobusové zastávky a u hřbitova. Tato a ostatní místa zřejmě 
ponecháme k řešení projektantům, kteří budou v následujících letech 
připravovat rekonstrukci průtahu obcí. Na místních komunikacích (Pod Školou 
apod.) se zřizováním přechodů pro chodce nepočítáme.   

Stanislav Krčma – zastupitel obce 
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VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ SE ODKLÁDÁ 

 

Brzy tomu bude již rok, co jsme 
společně přivítali tisícího občana 
Moravských Knínic.  
V letošním roce 2020 se dosud 
(k 15.10.) narodilo našim 
spoluobčanům 9 děvčátek a 
chlapečků. Bohužel tradiční akce 
"Vítání občánků", která se každoročně 
pořádá při příležitosti oslav Dne obce, 
se letos z důvodů opatření proti šíření 
nemoci Covid-19 neuskuteční. V této 
krásné tradici ale budeme pokračovat, 
jen ta letošní akce bude přesunuta 
někdy do roku 2021. Díky posunu 
termínu však již budeme znát přesný 
počet nově narozených dětí za celý 
rok 2020. 

Zatím bych ráda popřála všem 
rodičům a jejich dětem současným i 
těm, co se teprve narodí, hodně zdraví 
a rodinné spokojenosti. 

 

Magdalena Langerová – zastupitelka obce 

 

 

INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU MORAVSKÉ KNÍNICE 
 

Výpis usnesení z 22. zasedání ZO dne 10.08.2020 – hlavní body jednání 

č. 260/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí zprávu 
o hospodaření v obecních lesích za 2. čtvrtletí 2020 – příloha č. 1 – zpráva 
o hospodaření k nahlédnutí na obecním úřadě 

č. 261/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí návrh 
kupní smlouvy mezi GEROMI VILLAS, s.r.o. IČ 05109302 a obcí Moravské 
Knínice, na odkup stavby komunikace a parcely pod ní č.1112/1 v k. ú. Moravské 
Knínice. 

č. 262/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí návrh 
kupní smlouvy mezi ………. a obcí Moravské Knínice, na odkup stavby 
komunikace a parcel pod ní, p. č. 776/9, 776/53, 776/54, 776/78, 1111/13 v k. ú. 
Moravské Knínice. 

č. 263/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Smlouvu 
č. 1040017156/001 o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s f. E.ON 
Distribuce, a.s. IČ 28085400, DIČ CZ28085400, za jednorázovou náhradu 
3.000 Kč – příloha č. 2 – smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
k nahlédnutí na obecním úřadě  

č. 264/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí návrh 
smlouvy o dílo na stavbu workoutového hřiště v katastru obce Moravské Knínice, 
na p. č. 703. 
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č. 265/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Smlouvu o dílo 
na pořízení nového LHP na rok 2022-2031, mezi obcí Moravské Knínice 
a LHProjekt a.s. Čichnova 386, 624 00 Brno, IČ 25300806, za cenu 480 Kč/ha 
bez DPH, viz příloha č. 3 – smlouva o dílo k nahlédnutí na obecním úřadě 

č. 266/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí Závěrečný 
účet Svazku VaK Tišnovsko za rok 2019, viz příloha č. 4 – závěrečný účet 
vyvěšen na úřední desce svazku http://www.svazvak-tisnov.cz/uredni-deska/ 

č. 267/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Smlouvu 
o spolupráci s obcí Blatnička, IČ 00488518 Blatnička 163, 696 71 Blatnička 
za účelem nákupu silové elektřiny a zemního plynu v roce 2021 za jednorázový 
poplatek 1.000 Kč, viz příloha č. 5 – smlouva o spolupráci k nahlédnutí 
na obecním úřadě 

č. 268/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje změnu č. 1 Řádu 
veřejného pohřebiště obce Moravské Knínice, viz příloha č. 6 – řád veřejného 
pohřebiště vyvěšen na webu obce v sekci 
https://www.moravskekninice.cz/index.php?oid=6239903 

č. 269/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Rozpočtové 
opatření 4/2020, viz příloha č. 7 – rozpočtové opatření 4/2020 vyvěšeno 
na elektronické úřední desce https://www.moravskekninice.cz/uredni-deska 

č. 270/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje záměr směny 
části pozemku p. č. 4465, za část pozemku p. č. 261/1 obce Moravské Knínice, 
vše v k. ú. Moravské Knínice. Příloha č. 8 – záměr směny vyvěšen 
na elektronické úřední desce https://www.moravskekninice.cz/uredni-deska 

č. 271/22/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje záměr prodeje 
části pozemku p. č. 233/1 v k. ú. Moravské Knínice, o výměře 25 m2 pro umístění 
budoucí trafostanice. Příloha č. 9 – záměr prodeje vyvěšen na elektronické 
úřední desce https://www.moravskekninice.cz/uredni-deska 

 

Výpis usnesení z 23. zasedání ZO dne 14.09.2020 – hlavní body jednání 

č. 276/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice souhlasí s přijetím úvěru 
Mikroregionem Kuřimka, IČ 71248749, se sídlem Jungmannova 968, Kuřim, 
od UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a.s. ve výši 22.500.000 Kč 
na financování investiční akce Cyklostezka Kuřim – Veverská Bítýška, se 
splatností 31.07.2022 a úrokovou sazbou 1M PRIBOR +0,3 % p.a. 

Dále souhlasí s přijetím úvěru Mikroregionem Kuřimka, IČ: 71248749, se sídlem 
Jungmannova 968, Kuřim, od UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a.s. 
ve výši 7.500.000 Kč na financování investiční akce Cyklostezka Kuřim – 
Veverská Bítýška, se splatností 31.12.2031 a úrokovou sazbou 1M PRIBOR 
+0,35 % p. a. 

č. 277/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje aktualizaci 
přílohy č. 1 ke smlouvě o spolupráci mezi Obcí Moravské Knínice a TJ Sokol 
Moravské Knínice, viz příloha č. 1 aktualizace přílohy (k nahlédnutí na obecním 

http://www.svazvak-tisnov.cz/uredni-deska/
https://www.moravskekninice.cz/index.php?oid=6239903
https://www.moravskekninice.cz/uredni-deska
https://www.moravskekninice.cz/uredni-deska
https://www.moravskekninice.cz/uredni-deska
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úřadě) a pověřuje starostu obce přípravou aktualizace smlouvy o spolupráci 
v termínu do října 2020. 

č. 278/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje kupní smlouvu 
na pozemek p. č. 1112/1, stavbu komunikace a veřejného osvětlení od firmy 
GEROMI VILLAS, s.r.o., IČ 05109302, se sídlem Jundrovská 1303/43, Komín, 
Brno 624 00, za celkovou cenu 300 Kč bez DPH, viz příloha č. 2 – kupní smlouva 
k nahlédnutí na obecním úřadě. 

č. 279/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje zařazení území 
obce Moravské Knínice do území působnosti Místní akční skupiny Brána 
Brněnska, z. s., IČ: 22712372 na programové období 2021-2027. 

č. 280/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje směnnou 
smlouvu mezi ….. a obcí Moravské Knínice na směnu pozemků p. č. 4465/2 
dle geometrického plánu č. 816-239/2020, a pozemku p. č. 261/7 v majetku obce 
Moravské Knínice, dle geometrického plánu č. 815-238/2020. Směna je 
realizována bez finančního vyrovnání, viz příloha č. 3 – směnná smlouva 
k nahlédnutí na obecním úřadě. 

č. 281/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje změnu Obecně 
závazné vyhlášky č. 1/2015 o odpadech, z důvodu navýšení počtu sběrných míst 
na drobný kovový odpad. Viz příloha č. 4 – příloha č. 1 obecně závazné vyhlášky 
č. 1/2015 vyvěšena na elektronické úřední desce obecního úřadu 
www.moravskekninice.cz  

č. 282/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje veřejnou 
zakázku malého rozsahu č. 00000058 a smlouvu na akci Dětské hřiště a místo 
odpočinku s firmou Hřiště 8D s.r.o. IČ 04436857, Příkop 843/4 602 00 Brno. 
Cena díla 1.002.462 Kč s DPH. Viz příloha č. 5 – smlouva o dílo vyvěšena na 
www.vhodneuverejneni.cz  

č. 283/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Smlouvu o dílo 
s firmou MONOTREND s. r. o. Jamné 34, 666 01 Tišnov, IČ 29320313, 
na vybudování workoutového hřiště, za cenu 336.271,10Kč včetně DPH, viz 
příloha č. 6 – smlouva o dílo k nahlédnutí na obecním úřadě. 

č. 284/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí rozpočtové 
opatření č. 5/2020, viz příloha č. 7 – RO č. 5/2020 vyvěšeno na elektronické 
úřední desce obecního úřadu www.moravskekninice.cz  

č. 285/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Smlouvu 
o zřízení věcného břemene – služebnosti inženýrské sítě 21/2020, mezi Obcí 
Moravské Knínice a Svazkem vodovodů a kanalizací Tišnovsko, IČO 49457004. 
Věcné břemeno se sjednává bezúplatně a na dobu neurčitou. Viz příloha č. 8 – 
smlouva o zřízení věcného břemene k nahlédnutí na obecním úřadě. 

č. 286/23/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje znění Výzvy 
participativního rozpočtu obce Moravské Knínice pro rok 2021. Viz příloha č. 9 – 
výzva vyvěšena na elektronické úřední desce a v aktualitách 
www.moravskekninice.cz a zveřejněna ve zpravodaji obce 9/2020. 

 

http://www.moravskekninice.cz/
http://www.vhodneuverejneni.cz/
http://www.moravkekninice.cz/
http://www.moravskekninice.cz/
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POŘIĎTE SI NÁHRADNÍ ZDROJ VYTÁPĚNÍ 

Po dva dny v měsících září a v říjnu byla v naší obci společností E.ON přerušena 
dodávka elektrické energie. První den byly vypnuty tři trafostanice v horní části 
obce a ve druhém dni byly vypnuty dvě trafostanice v dolní polovině obce, a to 
z důvodu prací na sloupech vysokého napětí, které stojí na východ od vesnice. 
Ačkoli toto vypnutí bylo avizováno asi měsíc předem, opět mnoho občanů 
nevědělo a bylo zaskočeno.  

Upozorňujeme proto, že obecní úřad informuje občany prostřednictvím 
webových stránek www.moravskekninice.cz v sekci Aktuality, prostřednictvím 
internetového portálu http://moravskekninice.hlasenirozhlasu.cz zasíláním SMS 
na mobilní telefon, e-mailem do schránky uživatele nebo mobilní aplikací pro 
chytré telefony. Také jsou zprávy vkládány na obecní Facebook a vyvěšovány 
na úřední desce u obecního úřadu. Přihlaste se k odebírání zpráv 
prostřednictvím HLÁŠENÍ ROZHLASU.  

Elektrická energie bývá přerušena v naší obci pravidelně alespoň jedenkrát 
ročně, a to vždy z důvodu údržby vedení vysokého napětí.  

Proto upozorňujeme především nové domácnosti, kde mají veškeré spotřebiče, 
a hlavně vytápění, na elektřinu, aby s takovým vypnutím do budoucna počítali a 
pojistili se dalším způsobem vytápění a vaření. Ačkoli se to v naší obci ještě 
nestalo, může být, zvlášť v zimě, vlivem nepříznivého počasí, elektřina vypnutá 
i několik dní. Proto radíme, pojistěte se.   

 Jana Kosíková – úřednice obecního úřadu 

 

 

ZAJÍMAVOSTI 
 

PATRIK UJEL NA KOLE 774 km 

Ve druhé polovině září odstartoval 
z jihočeského Vyššího Brodu 3. ročník 
cyklistického ultra maratonu Bohemia Divide. 
Trasa rozděluje území Čech od nejjižnějšího 
místa po nejsevernější kótu republiky.  

Závod letos měřil 750 km 
a účastníci museli 
překonat 15 km 
převýšení. Organizátoři 
se při závodě Bohemia 
Divide snaží zavést 
účastníky na místa, která 

jsou i zajímavá z pohledu vnímavého turisty nebo 
někoho, kdo chce poznat opravdové krásy České 
republiky.              Nejjižnější bod České republiky→ 

http://www.moravskekninice.cz/
http://moravskekninice.hlasenirozhlasu.cz/
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Na start se postavilo 131 cyklistů z deseti států (ČR, Slovensko, Polsko, 
Rakousko Německo, Francie, Španělsko, USA, Nový Zéland, Filipíny). Mezi tyto 
závodníky se s číslem 67 na 
start postavil také „kyničák“ 
Patrik Pleskač. Odstartováno 
bylo 26. září ve Vyšším Brodě. 
Trasa vedla na sever někdy po 
zpevněných cestách, ale 
vyskytovala se na ní i strmá 
kamenitá stoupání. Ve dne, 
v noci a v dešti ujel okolo 
120 km denně. Zdolal Bezděz 
606 m.n.m., Ralsko 700 m.n.m. 
Ještěd 1 012 m.n.m. a také 
slavný Říp 460 m.n.m. Do cíle, 
který byl ve Vansdorfu 
v Šluknovském výběžku, 
dorazil Patrik za 6 dní 5 hodin 
a 40 minut, přičemž ujel 
774 km.  

Do cíle ve varnsdorfském 
pivovaru Kocour nakonec 
dorazilo 68 cyklistů. Nejrychleji 
přejezd přes českou kotlinu 
zvládl Ondřej Svoboda 
za neuvěřitelné 2 dny 23 hodin 
a 40 minut. Uznání si ale 
zaslouží všichni, kteří se na 
trasu bez zabezpečení vydali.  

 

Ladislav Miňon Pleskač – otec 

  
 

 

UDÁLOSTI ZAZNAMENANÉ V KRONICE OBCE 
 

TŘICET LET OD ZNOVUNABYTÍ SAMOSTATNOSTI OBCE  
 

Rok 1999 

V zimním období se ovzduší v naší vesnici, zvláště v lokalitách Dolní branka a 
Mezihoří, stává nedýchatelným. Celé toto území je zahaleno v kouři. V roce 
1982 po zpracování komplexního návrhu Územního plánu pro sídelní útvar 
Kuřim, jehož jsme byli místní částí, bylo vyřešeno vybudování nového 
středotlakého plynovodu do Státního statku v Kuřimi a ke hřbitovu v Moravských 
Knínicích. Plyn byl podle územního plánu zaveden, ale pouze v Kuřimi. Na místní 
část již nedošlo. Plynofikace v Knínicích byla odsunuta do nedohledna. 
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Po osamostatnění obce, v roce 1990, byla otázka ozdravění ovzduší 
v Moravských Knínicích znovu otevřena. Nabízely se dvě varianty. Vytápění 
elektřinou nebo plynem. Později se ukázalo, stálým zvyšováním ceny elektřiny, 
že topit elektřinou je pro občany neúnosné. Bylo tedy přistoupeno k plynofikaci. 
Při průzkumu se závazně přihlásilo 242 občanů k zavedení plynové přípojky. 
Na základě tohoto bylo počátkem roku dojednáno zpracování generelu 
plynofikace v obci. 6. října vydal Stavební úřad v Kuřimi územní rozhodnutí 
o umístění stavby plynovodu v Moravských Knínicích. Od 10. do 15. prosince 
bylo plynové potrubí položeno od Státního statku v Kuřimi až k domu č. p. 202 
v Moravských Knínicích. 

Neodborné provedení práce na stavbě silnice na Vinohradské ulici zapříčinilo, 
že svah silnice i část silnice se sesouval na pozemek domu č. p. 242 pod silnicí. 
Bylo nutno postavit betonový opěrný taras, který zamezí soustavnému 
sesouvání svazu. Opravu provedla firma Mertastav Předklášteří a cena opravy 
byla 300.368 Kč.  

Zpevňování svahu ulice Vinohradské 

V roce 1918, 19. prosince, byla v Moravských Knínicích založena Sociálně 
demokratická strana. Na pořádání táboru lidu, jak se říkalo shromáždění členů 
strany a mítinků, si v roce 1922 v lese na Čebínkách, při vstupu do Mezihoří, 
vybudovali „Výletiště“. Při vstupu z Mezihoří byl postaven dřevěný přístřešek, 
který byl využíván k úschově nářadí a náčiní a při akcích k vydávání 
poskytovaného občerstvení. V roce 1928 byla založena Dělnická tělocvičná 
jednota DTJ a tato výletiště využívala k veřejným vystoupením a jiným akcím 
pořádaných jednotou. Po druhé světové válce byla DTJ sloučena s TJ Sokol a 
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soc. demokracie s KSČ a výletiště zůstalo opuštěné a chátralo.  Vybudováním 
tenisových kurtů a fotbalového hřiště na loučkách u sokolovny chybí dětem 
plochy pro jejich hry, kopanou hrají na silnicích, zde je však značné nebezpečí 
zranění. Ve snaze řešit tento problém bylo rozhodnuto obnovit výletiště 
v Mezihoří. S obnovou se začalo v červnu. Letos byla upravena plocha hřiště, 
přístupová cesta z ulice Mezihoří. U přístupové cesty byly ošetřeny staré lípy a 
na palouku pod výletištěm zasazeny čtyři lípy. 

V ulici Na Hrázi bylo letos firmou Topstav Brno dokončeno kladení obrubníků a 
položen podkladový beton pod zámkovou dlažbu. 

Budování komunikace v ulici Na Hrázi 

 

Koncem roku byl vybudován chodník při frekventované silnici kolem Pohostinství 
U Halámků na ulici Kuřimské. 

V letošním roce přešla do správy obce kaple sv. Cyrila a Metoděje. V rámci péče 
o obecní majetek byla v květnu a červnu opravena střecha, byly položeny nové 
tašky. Také u obecní chaty v Batelově byla opravena již sešlá veranda. 

Hlubinný vrt na Rybnících u dálničního mostu byl převeden, za zůstatkovou 
hodnotu 15.866 Kč, do vlastnictví obce Moravské Knínice. 

Majetek kabelové televize byl letos převeden do majetku obce. V srpnu a v září 
byla vybudována na půdě místní školy kabina, kde je instalováno zařízení 
pro místní obrazové vysílání z videozáznamu. Z tohoto nově vybudovaného 
studia byl již vysílán průběh Markétských hodů. Účastníci kabelové televize měli 
možnost Markétské hody sledovat z křesla ve svých domovech. 
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7. května TJ Sokol po konzultaci s odborníky a ve spolupráci s místními 
dobrovolnými hasiči zajistil zavlažování nově osetého fotbalové hřiště. Bylo 
vyseto 110 kg travního semene. Obec na tuto akci přispěla částkou 15.000 Kč. 

1. května byl pořádán pochod Jdeme na chrousty. Letošní turistický pochod byl 
začleněn do kalendáře kulturních, sportovních a společenských akcí okresu 
Brno–venkov. Trasa pochodu byla letos směrována na sever knínického katastru 
a trasa vedla přes Třeštěnce, hřeben Zlobice, do Malhostovic, kde bylo 
občerstvení, a zpět kolem Malhostovické pecky, Malé skalky do Třeštěnce a 
k místní sokolovně. 

17. a 18. července byly pořádány tradiční Markétské hody. Hrála zde Lácaranka 
a Hudecká muzika s primášem Ondrou Smetanou. Markétské hody předcházel, 
10. července, tzv. předhodový čoch. Hrála NOVA – BAND + DJ KOKESH. Byla 
to zábava pro mladé. Pak, jako v předcházejících letech, tak i letos, 
na Markétské hody přišli krojovaní přespolňáci. Dostavili se stárci z Dolních 
Bojanovic, Strážnice, Sokolnic, Němčic a Chudčic. Při odpoledním programu, 
před školou, byla tančena Slovácká beseda. Pro zachování této tradice a 
povzbuzení mládeže k takovým akcím rozhodlo obecní zastupitelstvo zajistit 
ušití knínických krojů pro stárky a děti. Snad míti vlastní kroje a netřeba je 
půjčovati, což není laciná záležitost, nadchne mládež udržovat tyto místní 
tradice. Na ušití krojů obec uvolnila ze svého rozpočtu částku 20.000 Kč. 
Doufám, že tradice se udrží. 

Krojovaní u obecního úřadu – Markétské hody 1999 
 

13. listopadu byly pořádány tradiční Martinské hody, na kterých hrála Rozmařilka 
z Kobylí. V rámci Martinských hodů obecní úřad ve spolupráci s video studiem 
Kotva Kuřim pořádal 14. listopadu v sokolovně vystoupení Veselé muziky 
z Ratíškovic. Video studio Kotva Kuřim koncert natáčelo a byl z nového studia 
kabelovou televizí vysílán. 

V roce 1935 bylo u nás provedeno scelování pozemků na bázi vlastníků půdy, 
každý měl svoje pozemky přesně vyznačeny a ze dvou stran přístupné. V roce 
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1939 a 1940 toto bylo narušeno stavbou říšskoněmecké dálnice Vídeň – 
Vratislav, z některých celků zbyly nepravidelné dílky. K dalším takovým 
narušením scelených pozemků došlo v letech padesátých až šedesátých, kdy 
JZD provádělo technicko-hospodářskou úpravu pozemků, byly tvořeny velké 
celky (hony) a nepřihlíželo se k vlastnickým vztahům. Vytvářela se velká pole, 
aby vyhovovala JZD. Po listopadu 1989 stát převzal na sebe povinnost obnovit 
vlastnická práva k pozemkům a uspořádat jejich užívání. Počátkem roku 1994 
byly práce na komplexní pozemkové úpravě v naší obci zahájeny. Dokončeny a 
pozemky předávány vlastníkům byly koncem roku 1999. 

Obec Moravské Knínice vlastnila 429 akcií Jihomoravské energetiky a. s. a 184 
akcií Jihomoravské plynárenské a. s. V letošním roce uzavřela obec smlouvu 
o prodeji těchto akcií s Živnostenskou bankou a. s. a získala 2.819.800 Kč. 
Získané peníze za akcie budou v roce 2000 použity na plynofikaci obce. 

Od města Kuřim bylo letos odkoupeno 340 m2 pozemku p. č. 2528 díl 2. za 
12,54 Kč/m2. Jedná se o cestu u kuřimské čističky odpadních vod. 

S firmou FLOR centr s. r. o. Brno byla provedena směna pozemku (pouze část) 
p. č. 236 bez finančního doplatku. Jedná se o pozemek za nově utvořenou cestu 
za areálem firmy FLOR centr s. r. o. Obec objednala geodetické zaměření 
obecního pozemku a FLOR centr uhradí zaměření nového stavu. 

Průjezd naší vesnicí pro motoristy se podobal slalomovému sjezdu, kličkovalo 
se mezi výmoly z pravé poloviny silnice na levou a zpět. Teprve na tlak referátu 
dopravy Okresního úřadu Brno – venkov, také i kritické články v tisku a četné 
stížnosti občanů u správy a údržby silnic, bylo docíleno kvalitnější opravy státní 
silnice přes obec. Oprava byla provedena ve třetím čtvrtletí letošního roku. 

Na základní škole vyučuje ředitelka Jana Halouzková a učitelky Eva Králíková a 
Jarmila Kopečná z Kuřimi.  V pátek 18. června byly u sokolovny pořádány Dětské 
olympijské hry malotřídních škol okresu Brno–venkov, a to přehazovaná.  

Na mateřské škole vyučuje ředitelka Eva Brychtová a Miroslava Vozdecká. 
Vedoucí školní jídelny je Zdenka Pleskačová a obědy, pro školu i školku, vaří 
Hana Kšicová. 

V roce 1999 se narodilo 6 dětí, z toho 2 chlapci a čtyři děvčata. Zemřelo 
11 občanů, 6 mužů a 5 žen. 

Mimo místní prodejny Včela a potravin na sokolovně mají naši občané možnost 
nákupu zboží v Hypermarketu GLOBUS v Brně. Za nákupy do GLOBUSU jezdí 
jednou za 14 dní autobus soukromého dopravce z Veverské Bítýšky se 
zastávkou v Moravských Knínicích. Cena jízdenky autobusem do Globusu je 
15 Kč za osobu pro obě cesty tam i zpět. Cena jedné klasické jízdy autobusem 
do Brna pro jednu osobu na pravidelné lince ČSAD je 17 Kč. 

Průměrná noční teplota +4,75 °C, denní +13,08 °C.  

Na ukončení roku 1999 a uvítání roku 2000 pozval starosta obce František Kšica 
všechny z naší vesnice na náves na půlnoční sraz lidí dobré vůle. Po gratulaci a 
přípitku k novému roku 2000 byl po půlnoci v Koutě pěkný ohňostroj.  

Do kroniky obce zapsal kronikář Josef Helán – opsala Yveta Cibulková 
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AKTUÁLNĚ ZE SPOLKŮ 
 

LETOS UPLYNE 400 LET OD BITVY NA BÍLÉ HOŘE  

Bitva na Bílé hoře, svedená v neděli 8. listopadu 1620 v blízkosti 
Prahy, byla bitva třicetileté války. V bitvě se střetly česká stavovská 
armáda a dvě armády katolické, armáda císaře Svaté říše 

římské Ferdinanda II. Štýrského a armáda německé Katolické ligy. Katolické 
armády po jedné až dvou hodinách zdolaly méně početnou stavovskou armádu. 
Bitva zpečetila osud českého stavovského povstání a na dalších 300 let ovlivnila 
osud českého státu. 
České stavovské povstání v letech 1618–1620 bylo povstání českých stavů proti 
panování Habsburků. Spojily se v něm náboženské spory s mocenskými rozpory 
mezi stavy a králem. Povstání nakonec vyvrcholilo po několika bitvách právě 
střetnutím na Bílé hoře.  
Roku 1622 vyzval pražský arcibiskup ke sbírání příspěvků na vystavění památné 
kaple na Bílé hoře při hlavní silnici, kudy vedla poutní cesta od pražské Lorety. 
Kaple byla v 18. století nahrazena výstavným poutním kostelem Panny Marie 
Vítězné.  
Dnes je Bílá hora 380 m vysoká vyvýšenina při 
západním okraji Prahy na hranici souvislé 
pražské zástavby. Většinu někdejšího bitevního 
pole pokrývají vily z první poloviny 20. století. Jen 
vlastní temeno návrší představuje otevřené pole 
s památníkem. Ve vilové části sousední 
čtvrti Břevnov je na památku bitvy jedna 
z místních ulic pojmenována jako ulice Osmého 
listopadu. https://cs.wikipedia.org/ 
 

5. září t. r. podnikly knínické sokolky z oddílu turistiky výpravu k mohyle, 
která byla postavena k 300. výročí bitvy přímo na Bílé hoře Sokolskou 
župou Pobělohorskou (Foto na str. 2.). Přitom navštívily také klášter 
benediktinek, v jehož areálu stojí poutní kostel Panny Marie Vítězné.            

 

CVIČÍM SE SOKOLEM V MORAVSKÝCH KNÍNICÍCH 

V rámci celorepublikové akce SOKOL SPOLU V POHYBU a projektu 
EVROPSKÝ TÝDEN SPORTU uspořádala Tělocvičná jednota Sokol 
Moravské Knínice 24. září 2020 akci CVIČÍM SE SOKOLEM.  

https://cs.wikipedia.org/wiki/8._listopad
https://cs.wikipedia.org/wiki/1620
https://cs.wikipedia.org/wiki/Bitva
https://cs.wikipedia.org/wiki/T%C5%99icetilet%C3%A1_v%C3%A1lka
https://cs.wikipedia.org/wiki/Svat%C3%A1_%C5%99%C3%AD%C5%A1e_%C5%99%C3%ADmsk%C3%A1
https://cs.wikipedia.org/wiki/Svat%C3%A1_%C5%99%C3%AD%C5%A1e_%C5%99%C3%ADmsk%C3%A1
https://cs.wikipedia.org/wiki/Ferdinand_II._%C5%A0t%C3%BDrsk%C3%BD
https://cs.wikipedia.org/wiki/Katolick%C3%A1_liga_(N%C4%9Bmecko)
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cesk%C3%A9_stavovsk%C3%A9_povst%C3%A1n%C3%AD
https://cs.wikipedia.org/wiki/1618
https://cs.wikipedia.org/wiki/1620
https://cs.wikipedia.org/wiki/Povst%C3%A1n%C3%AD
https://cs.wikipedia.org/wiki/Zem%C4%9B_Koruny_%C4%8Desk%C3%A9
https://cs.wikipedia.org/wiki/Habsburkov%C3%A9
https://cs.wikipedia.org/wiki/Stavy
https://cs.wikipedia.org/wiki/Bitva_na_B%C3%ADl%C3%A9_ho%C5%99e
https://cs.wikipedia.org/wiki/Poutn%C3%AD_cesta_z_Prahy_do_H%C3%A1jku
https://cs.wikipedia.org/wiki/Kostel_Panny_Marie_V%C3%ADt%C4%9Bzn%C3%A9_(B%C3%ADl%C3%A1_hora)
https://cs.wikipedia.org/wiki/Kostel_Panny_Marie_V%C3%ADt%C4%9Bzn%C3%A9_(B%C3%ADl%C3%A1_hora)
https://cs.wikipedia.org/wiki/20._stolet%C3%AD
https://cs.wikipedia.org/wiki/B%C5%99evnov
https://cs.wikipedia.org/
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Ve čtvrtek odpoledne se celá sokolovna otevřela pro 
veřejnost. Byl představen nový rozvrh cvičebních hodin 
pro cvičební rok 2020–2021. Zároveň proběhl nábor do 
oddílů 

Sokola, 
jak 

odboru 

všestrannosti, tak odboru 
sportu. Žákyně z oddílu 
gymnastiky mladších žákyň 
pod vedením cvičitelky Šárky 
Bořilové předvedly ukázkovou 
hodinu svého cvičení. 
Návštěvníci se seznámili se 
všemi možnostmi cvičení a 
sportů, které v sokolovně 
probíhají.  

Tato akce proběhla v naší 
jednotě letos poprvé a můžeme 
konstatovat, že byla úspěšná, 
vzhledem k nově přihlášeným 
cvičencům.                                                                                                                  

Cvičitelka a členky oddílu gymnastiky 

 

SOKOLOVNA JE UZAVŘENA 
Z důvodu ohrožení zdraví v souvislosti s prokázáním výskytu koronaviru na 
území České republiky vláda zakazuje od 14.10. do 03.11.2020 provoz a 
používání tělocvičen. Proto je v tomto období sokolovna uzavřena. Používání 
venkovních tenisových kurtů je povoleno pro max. 6 osob.  
Jakmile vláda a situace dovolí, bude cvičení opět zahájeno podle schváleného 
rozvrhu, který je zveřejněn na str. 19. 
 
Do všech hodin cvičení, jak jsou uvedeny v rozvrhu cvičebních hodin, se můžete 
přihlásit přímo na místě v sokolovně. Vstup do budovy je modrou brankou a 
bočními dveřmi. Svoje dotazy ohledně cvičení můžete zasílat na e-mail: 
sokolmkninice@volny.cz  
 

Oddíl gymnastiky mladší žákyně – vhodné pro děvčata 5–11 let. Cvičí každé 
pondělí od 14:45 do 16:00. 
Oddíl badmintonu ŽACTVO – vhodné pro děti od 6 do 15 let. Cvičí každé pondělí 
od 16:00 do 18:00. Raketu na badminton s sebou. Sportovní oděv a obuv 
podmínkou.  
Oddíl RARÁŠCI – cvičení rodičů s dětmi – vhodné pro děti od 0 do 3 let. Cvičí 
každou středu od 9:30 do 10:30 v malém sále. 

mailto:sokolmkninice@volny.cz
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Oddíl ZRTV mladší žactvo – vhodné pro děti od 5 do 11 let. Cvičí každou neděli 
od 18:00 do 19:00 hodin.  
Oddíl stolního tenisu – dorost, dospělí, senioři. Cvičí v úterý a v pátek od 19:00 
do 21:00. Přijďte, již trénujeme od konce srpna. Raketu na stolní tenis s sebou. 
Sportovní oděv a obuv podmínkou. Kontakt vedoucí oddílu: Mgr. Libor Vojanec 
lvojanec@seznam.cz  
Oddíl POWER JÓGY – dorost, dospělí, senioři. Cvičí každou středu od 19:00 do 
20:00.  
Oddíl kondičního cvičení – ženy. Protahování a posilování celého těla. Cvičí 
každý čtvrtek od 18:00 do 19:00. 
Oddíl cvičení BODY FORM – dorost, dospělí, senioři. Posilování celého těla. 
Cvičí každý čtvrtek od 18:00 do 19:00 v malém sále.  
Divadelní kroužek žactvo – věkové rozmezí 6–15 let, pátek 15:00–17:00 a 
neděle 16:00–18:00. 
Oddíl tenisu – využívá ke své činnosti tenisové kurty za sokolovnou. Sezóna dle 

počasí duben–říjen. Od začátku roku 2019 nemá oddíl tenisu správce kurtů. 

Hřiště se udržuje formou brigádnických hodin. Vzhledem k tomu, že na 

kurtech není správce, nemohou být kurty pronajímány na jednotlivé hrací hodiny. 

Každý tenista, který uhradí poplatek, dostane přiděleny pravidelné hodiny 

v týdnu, kdy má pro sebe rezervovaný kurt.      Jana Kosíková – starostka TJ Sokol                            

 

ŠPALCYKLOBOJ Moravské Knínice 2020 

    
 Ve sportovním kalendáři regionu má 28. září 
rezervován cyklistický závod pro děti a mládež 
Špalcykloboj, který pod patronací Sokolské župy 
Pernštejnské každoročně pořádá TJ Sokol Moravské 
Knínice.  

Letos se akce z důvodu nepříznivého počasí uskutečnila 
až v neděli 4. října. Na startovní čáru se postavilo na 30 
cyklistických nadějí ve věku od 3 do 15 let. Celý závod 
v sobě zahrnoval hned tři cyklistické disciplíny. První – dračí cesta, byla jízdou 
zručnosti, kdy v pohádkovém království musel jezdec (nikoliv na koni, ale na 
kole) srazit jednou rukou hlavu drakovi, přejet lávku, a nakonec co nejrychleji 
prokličkovat mezi kužely, aby mohl ustájit svého oře (kolo). Druhou byla jízda 
pomalosti a třetí byl klasický kros v terénu na čas.    

Všichni soutěžící obdrželi na konci závodu sladkou odměnu, a jako upomínku na 
tuto akci malý dřevěný špalíček (proto název „Špalcykloboj“). Letos závodníci 
navíc obdrželi ceny od České obce sokolské – akce byla zahrnuta do projektu 
SOKOL SPOLU V POHYBU, a také od Českého olympijského výboru, neboť náš 
závod byl zahrnut do projektu Evropský týden sportu 2020. Poděkování 
za přípravu a zdárný průběh soutěže patří zejména dvojici organizátorů Jiřímu 
Hanákovi a Ivoši Hledíkovi, kteří dali vzniknout této tradiční a mezi dětmi 
oblíbené akci, která se letos konala již po patnácté.    

mailto:lvojanec@seznam.cz
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Celkové pořadí: 
Kategorie 2 – 3 roků (odrážedla) Kategorie 6 – 7 roků  
1.  Nikol Vlčková  290 b.  1.  Jakub Nedoma 602 b. 
2.  Sebastián Kurka 294 b.  2.  Jan Bořil  638 b. 
3.  Tereza Přikrylová 304 b.  3.  Maxmilián Kurka 917 b. 
4.  Kateřina Deglová 312 b.  4.  Matěj Polášek 959 b. 
5.  Zorka Hlaváčková 462 b.  5.  Klára Bravencová 987 b. 
6.  Kristýna Kosíková   ------  6.  Filip Kučera  ------- 
Kategorie 4 – 5 roků    Kategorie 8 – 9 roků 
1.  Jakub Zavřel 574 b.   1.  Sabina Nedomová 623 b. 
2.  Kateřina Lišková 666 b.  2.  Václav Helan  735 b. 
3.  Vojta Degl  777 b.  3.  Magda Bravencová 856 b. 
4.  Adam Kučera       1013 b.  4.  Hana Lišková 910 b. 
5.  Barbora Polášková  1061 b.  5.  Matěj Kunc           1092 b. 
6.  Oliver Neckař       1083 b.   Kategorie 10 – 11 roků 
7.  Matěj Vlček          1110 b.  1.  Jiří Helan  520 b. 
8.  Tereza Vaškovičová  1119 b.  2.  Jan Helán  750 b. 
9.  Lenka Plotěná      1490 b.  
10.Vašek Kučera        ------- 

Libor Vojanec – vzdělavatel TJ Sokol  

 

                                                         

KALENDÁŘ AKCÍ 

 

ZAHÁJENÍ ADVENTU A ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU 
 

I v letošním roce se chystáme společně rozsvítit obecní 
vánoční strom a zapálit první svíci na venkovním adventním 
věnci. 

Pokud nám to vládní nařízení dovolí, sejdeme se v neděli 
29.11.2020 v 17.30 h v ulici Kout. 

Ivana Koláčková a Ludmila Císařová 

JARMAŘENÍ 2020 

Advent v Moravských Knínicích je neodmyslitelně spojen s tradičním 
Jarmařením. Tvořivou, prodejní, ale hlavně benefiční akcí, která v předvánoční 
době umožňuje dětem i dospělým vytvořit nebo zakoupit různé dekorace či 
originální dárečky. 

V souladu s aktuálními epidemiologickými opatřeními jsme se rozhodly tentokrát 
připravit venkovní verzi, zaměřenou spíše na prodej. V případě příznivé 
nákazové situace se na všechny těšíme v neděli 29.11.2020 od 15 hodin 
v Koutě. 

Prosíme, sledujte obecní aktuality a facebook obce, kam umístíme aktuální 
informace.                 Hana Bravencová a Ivana Koláčková – za organizátorky akce 
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Špalcykloboj 2020 – závodníci cyklistického víceboje 

Vítězové kategorie 4–5 roků 

Vítězové kategorie 6–7 roků 
 
ZPRAVODAJ OBCE MORAVSKÉ KNÍNICE – ŘÍJEN 2020 – periodický tisk územního 
samosprávného celku * Ev. č. MK ČR E 23928 * ročník 28 * vychází 1x měsíčně * vydává Obec 
Moravské Knínice* cena ZDARMA * náklad 370 ks* Tisk: Tiskárna Brázda, Hodonín * Zasílání 
příspěvků: mkninice@volny.cz. Zpravodaj také na www.moravskekninice.cz. Redakce si 
vyhrazuje právo podle potřeby krátit příspěvky, popř. upravit rozměr článku nebo fotky. 

Uzávěrka příspěvků na LISTOPAD do 15.11.2020 

mailto:mkninice@volny.cz
http://www.moravskekninice.cz/

